
Referat SMU-møte 

Tidspunkt: tirsdag 6. juni 2023 klokken 18.00 – 19.00 
Sted: Solvang skole 
Faste deltakere som kalles inn:  
FAU/foreldre: Alf Aronsen (leder), Ingeborg Grindheim (nestleder). Mustafa Gurlek 

(foreldrerepr) har meldt forfall 
Politisk repr.:  Katrine Schanke Eriksen – meldt forfall 
Repr. pedagogisk pers.:  Bente Risanger – meldt forfall 
Repr. pedagogisk pers.:  Gjertrud Kjellesvik – meldt forfall 
Repr. andre ansatte:  Randi Flatebø 
Elevrådsrepresentanter: Gustav, Oda og Rikke 
Rektor og sekretær: Karl H. Bauge 

Saker: 

Sak 16-2022/23 Godkjenning av innkalling/referat 

• Ingen merknader

Sak 17-2022/23 Saker fra elevrådet 

• Trivsel blant elevene. Alle jobber godt for at det skal være et godt miljø.
Elevene sier de voksne ute hjelper til hvis det er nødvendig. TL kjekt, men
noen av de eldste synes det er dumt å leke. Kanskje ok at det ikke er TL hver
dag, for da har de noe å glede seg til.

• Elevrådet arrangerer Solidol

• Ballbingen: basketkorgene litt høyt oppe. Ball kan gå ned til veien og være
trafikkfarlig. Ballene til bandy går «under» mål

• Elevrådet overrekker penger til Miljøagentene (Teamsmøte)

• Stemnestaden (overgang barne-/ungdomsskole) ser ut til å fungere bra.

• Arrangementer om våren krasjer ofte når noen av elevene må delta på
forskjellig ting. Dumt for dem som f.eks. må delta på Barnas bystyre..

• Tinestafetten: laget som vant deltar på Gjesdal. Foreldre gjør hele jobben!

Sak 18-2022/23 Saker fra skolen 

• TL fortsetter til høsten. Innkjøringsfasen er over. Reduserer fra fire til to timer,
men fordeler likevel arbeidet på to Trivselsledere.

• Elevundersøkelsen (pilotering) rammet av en del tekniske problemer ved
gjennomføring. Svært nyttig å delta som pilotskole med tanke på hvordan
dette skal gjennomføres i fremtiden.  6. trinn fikk gjennomført. Forbedring på
de fleste områder. Olweusrapporten er nettopp kommet, ikke dybdeanalysert
enda, men det ser ut for at det er en positiv utvikling. Vi kommer tilbake til
dette i høst.

Sak 19-2022/23 Saker fra FAU 

• Opplever at de faste dugnadene bidrar til et godt skolemiljø. Ønsker å
fortsette med dette.

• Spørsmål om skolefravær. Rektor har ingen konkrete tall å vise til, men det er
fortsatt en del som har mer enn 10 dagers fravær ila. høst-/vårtermin. En god
del som ber om fri for å reise, men begrunnelsene varierer.

Sak 20-2022/23 Eventuelt 

• Internett kan være dårlig i noen klasserom.

• Ny opplæringslov fører til en endring ift. samarbeid hjem/skole.

Vennlig hilsen 

Karl H. Bauge 
Rektor og sekretær SMU 


